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VELKOMMEN TIL MØTE! 

 

 

 

 

 



 

 

 

                 Berg menighetsråd 
                                 MØTEBOK 

 

 

Møtested: Arbeidskirken 

Møtedato: Torsdag 1.februar 2018 

Tid: 18:30 – 21.30 

SAKSLISTE NR: 2/18 

 

Tilstede: Audun Haga, Åsmund Brøvig, Ole Bjørn Normandbo, Liv Randi H. Johnsen, Anita 

Baann Hovd (fra 20.00), Ottar Haugen, Thorbjørn Gundersen, Heidi Løvereide Kjær, 

Eldbjørg Evensen og Toril Sæves Jacobsen 

 

Forfall: Øystein Vestmoen 

Audun leser teksten søndag 4.2. Mark. 9, og talte rundt dette.  

 

 

SAKNR. 11/18:  GODKJENNING AV REFERAT FRA 4. JANUAR 

Referatet ble godkjent og undertegnet. 

 

SAKNR. 12/18:  BESØK AV HAVFRUENE V/DIRIGENT SIW INGEBRETSEN 

«Havfruene» er 14 stk. dette året, av dette er det et nytt medlem. Det er satt opp flere 

konserter denne høsten, bla. medarbeiderfesten, bryggegudstjenesten i Nevlunghavn, 

avslutningsgudstjenesten for Audun, jentekveld, en gudstjeneste på høsten og kanskje en 

quiz/sang/matkveld. Det er mye aktivitet i gruppa pr. i dag. 

 

Siw Ingebretsen forteller at NRK kommer og filmer «Havfruene» i uke 6. De skal filme til en 

programserie der Janne Johansen deltar. Dette er for serien «der ingen skulle tru at nokon 

kunne bu».  

 

Siw har et ønske om en sangkveld, kanskje med servering og/eller quiz, en slags kosekveld. 

De trenger hjelp til å arrangere dette. Hun tenker seg en gruppe fra menigheten som har lyst til 

å være med på dette. 

MR er positive til at «Havfruene» jobber videre med denne ideen for høsten 2018. Dette blir 

evt. et fellesprosjekt mellom «Havfruene» og menigheten.  

 

SAKNR. 13/18:  PRESTEN HAR ORDET 

27/2 er det konfirmantkveld i hele huset, derfor utsettes MR til 19.30 denne dagen. 

 

Livsnære grupper: Det er to ungdomsgrupper i dag, som er mer eller mindre hvilende. I 

tillegg er det to grupper med litt eldre deltakere. Magnar Holm og Audun ser fortsatt behovet 

for slike grupper. Magnar ønsker å snakke om dette på medarbeiderfesten. Han er villig til å 

opprette nye grupper, og koordinere dette ved å utfordre enkeltpersoner. Dette temaet mener 

MR også bør være et tema på årsmøte. 

 



Stikkekaffe: Det er startet opp en strikkekafe på tirsdager. Anette Aske Johansen, Laila Aske 

Johansen og Anne Holhjem leder denne. De ønsker i alle fall å ha to kvelder til før sommeren 

for å se om det er interesse for dette i nærmiljøet. 

 

Ole Bjørn har jobbet med å få startet prosessen med ansettelse av ny prest etter Audun. Ole 

Bjørn leser opp den korrespondansen han har hatt med stiftsdirektøren som skal ansett en ny 

prest i Berg menighet.  
 

Konfirmasjonsleir på Hamar helgen 2/2 – 4/2. Det er 200 ledere og 800 konfirmanter som 

deltar på leir i Håkonshall. Herfra reiser konfirmanter fra Berg, Kjose og Tanum. Dette blir et 

stort arrangement med mange aktiviteter 

 

Det blir et felles AU med Tanum, Berg og Kjose i Berg arbeidskirke 8.feb. Felles AUs 

henvendelse til biskopen Per Arne Dahl leses opp for MR. Berg menighet er vertskap. 

 

SAKNR. 14/18:  NYTT FRA UNDERGRUPPENE 

 

Huskomiteen: Inngangen nede skal ferdigstilles som neste prosjekt. De arbeider også med ny 

merking av avfallsboksene på kjøkkenet. Det er kjøpt inn nytt førstehjelpsskap m/ innhold, og 

hengt opp på veggen sammen med hjertestarter i kaffekroken.  

Vi oppfordres til å reklamere for mannsgruppa mandag. 

 

Diakoniutvalget: Diakoniutvalget hadde møte 21.11.17. Det ble planlagt Allehelgensdag. 

Utvalget ønsker å få besøkstjenesten inn i vårens program. I tillegg reklameres det for 

besøkstjenesten i Såmannen i utgaven før jul, en gang til. 

 

Speideren: Speiderne ønsker fortsatt at ordningen med kanolagring fortsetter slik den er i 

dag. Speideren ønsker å søke om støtte til transport til sommerens leir. 

 

Bruktbutikken: Januar er en stille mnd. Det er en skuffelse at ikke bruktbutikken er med i 

vårens program. MR bestemmer at korrekturen skal gå bredere ut neste gang. 

Åsmund setter åpningstidene inn på appen for kirken som et fast «event».  

 

Påskeverksted: Sammen med frikirken. Dette arrangeres på Frikirken, der Frikirken tar 

kostnadene for dette arrangementet.  

 

Jentekvelder: Det var mange damer på Trøen konsert. Ellers går kveldene som planlagt 

framover denne høsten. Det er utlodning hver gang, og stor aktivitet.  

 

Bo hjemme leir: 3. og 4. mars for 2. og 3. klasse.  

      

SAKNR. 15/18:  ØKONOMI 

Regnskapet for 2017 er ikke ferdig, men arbeidet på kontoret har startet. Regnskapet skal 

ferdigstilles i midten av feb. Økonomien er ganske uforandret fra nyttår. Det er en nedgang på 

30 000.  

Vi har mottatt årets driftstilskudd fra LKFR. Vi har også fått tilskudd på vår søknad om støtte 

til barneleir i Oslo fra fellesrådet. 

Ottar søker Larvikbanken om tilskudd i år som tidligere. Ottar søker og det ordinære 

tilskuddet, samt søker om tilskudd til Charlotte Rørths kulturkveld.  

  



SAKNR. 16/18: VÅRENS PROGRAM  

Medarbeiderfesten: Arbeidsfordelingen ble vedtatt. Fordelinga v arbeidsoppgaver følger 

vedlagt. 

 

 

Sommerfest 3.juni: Sommerfesten blir hos Åsmund og Hanne Brøvig. Det blir en ordinær 

gudstjeneste med søndagsskole først i kirken, og deretter en samling med grilling i hagen til 

Hanne og Åsmund. Komite: Åsmund holder i denne komiteen, han snakker også med Kristina 

og andre som kan være med i komiteen. 

 

Kulturkveld med Charlotte Rørth: Kulturkvelden blir lagt til Berg arbeidskirke. Det er et 

samarbeid mellom Berg menighet og Frikirken. Det kommer en bokhandler denne kvelden 

som selger hennes bøker. Arne Hersdahl og Ole Bjørn ønsker velkommen for å synliggjøre at 

det er de to menighetene som arrangerer dette sammen. Kjøkkengruppe er satt opp, og har 

kontroll på servering. Audun takker for kvelden. Åsmund legger dette ut på nett i samsvar 

med den annonsen Frikirken har lagt ut. Komiteen er Arne Hersdahl, Audun, Ole Bjørn og 

Svein Kristian Waale. 

 

Avskjedsgudstjeneste for Audun 29.4: Det blir en kveldsgudstjeneste i kirken kl. 18.00. 

Kjøkkengruppe er klart. «Havfruene» synger, og korpset er utfordret til å delta.  

Komiteen holder Ole Bjørn tak i. 

MR oppfordres til å delta. 

 

Årsmøte og Rolfs siste dag.  18.3:  

Fellesrådet lager en avslutning for Rolf en formiddag i arbeidskirken med staben i Berg og 

andre kirkelige ansatte. MR er ikke representert der. 

Berg menighet markerer hans avslutning, og gir han vår takk på gudstjenesten og med en 

kirkekaffe etterpå. Audun holder gudstjenesten, og Ole Bjørn takker for arbeidet han har lagt 

ned i Berg menighet på kirkekaffen. MR oppfordres til å delta.  

 

SAKNR. 17/18: REFERATSAKER 

Kirkeskyss: Det har kommet innspill om å endre ordningen slik den er i dag. Ordningen 

videreføres likevel ut denne perioden. I tillegg har de faste brukerne av tjenesten fått lista med 

oversikt over hvem som kjører hjem slik at de har oversikt og vet hvem de skal ringe hvis det 

«faller ut» i Øp.   

 

Livsnær billedgruppe: Det er startet opp igjen med ei gruppe med jenter som har deltatt på 

et kurs tidligere. Disse jentene hadde et sterkt ønske om at Tonje Gundersen som leder gruppa 

startet opp igjen, og Berg menighet er glad for at dette igjen er et tilbud. Dette er ei male- og 

samtalegruppe som er har samlinger ca. en gang i mnd. 

    

Hans Børli kveld: Dette er foreslått som et samarbeidsprosjekt med Frikirken. Vi tar kontakt 

med biskopen Per Arne Dahl og sjekker ut mulig dato i høstsemesteret v/ Ole Bjørn.   

       

SAKNR. 18/18: EVT 

Sportskapellets årsmøte: Berg menighet deltar ikke. 

 

Ansettelse av kirketjener: Søkerlisten presenteres etter avtale med personalleder. Det blir 

anledning til å uttale seg om søkerlisten lørdag 10.2.18 kl. 12.00 i arbeidskirken.  

 



SAKNR. 19/18: VEDTAK OM HENVENDELSE TIL ELI FJOSE 

 

Menighetsrådet har vedtatt å sende følgende tekst til Eli Fjose med kopi til stiftsdirektøren.  

«Berg menighetsråd samlet i møte 1. feb. 2018 ber innstendig om at prosessen med å lage 

utlysningstekst for soknepreststillingen i Berg starter umiddelbart. Skal prosten i Larvik i 

samarbeid med menighetsrådet i Berg komme med 1. utkastet? Eller er det andre som skal 

forfatte 1. utkastet? Vi har stor respekt for at nominasjon av ny biskop tar mye tid og 

ressurser, og vi er mer enn villige til å bidra dersom det kan starte prosessen med utlysningen 

i Berg. Vi håper og ber fortsatt om en ansettelse i løpet av vårsemesteret!» 

 

MR ønsker å uttale seg om hvilken profil vi vil ha på den nye prest i Berg menighet.  

 

 

 

 

 

VELKOMMEN TIL MØTE! 

 

 

 

 

 

 

 


